
       
 

PAN  ZIMSKA  LIGA  KOPRIVNICA  2018./19.  

 

Završila je još jedna Pan Zimska liga Koprivnica u malom nogometu. S obzirom na 

pohvale igrača, sudaca, sponzora i najvažnije gledatelja, možemo rezimirati kako je 

organizacijski dio turnira ponovno odrađen na vrlo visokom nivou. Opet smo uspjeli 

privući odlične ekipe i igrače malog nogometa u našu Koprivnicu.  

Koncentracija zapisničkog stola, poštivanje propozicija, javna izvlačenja skupina i 

eliminacija, usklađivanje rasporeda sa ostalim turnirima, vrhunske lopte, vrhunski potezi, 

uživanje u kvaliteti malog nogometa… obilježili su i ovogodišnji turnir. Cijene ulaznica, 

kao i prošlih jedanaest godina, bile su više nego popularne. Ponuda pića, hrane i slatkiša, 

te tamburaši i video zid (utakmice Svjetskog rukometnog prvenstva) bili su sastavni dio 

dvorane i završnice turnira. U Koprivnicu smo doveli atraktivne plesačice Vortexa i bivšeg 

prvaka države u žongliranju. Sportska televizija i ove je godine snimala završni dio 

turnira. Publici smo podijelili pedesetak vrijednih nagrada sponzora, a ekipama vjerojatno 

najveće pehare u državi. Donacijama smo pomogli u školovanju učenika slabijeg 

imovinskog stanja Obrtničke škole Koprivnica, te Srednjoj školi Koprivnica da se 

djelomično obnovi jedna od najstarijih dvorana u državi. Krivi smo, nismo htjeli u novu 

dvoranu Gimnazije, jer ova stara ima dušu. Navijači RK Podravka i svi Vi koji jedanaest 

godina po kiši, vjetru, snijegu i ledu uporno dolazite, to dobro znate.   

S obzirom na nametanje neprofesionalno pisanih članaka (valjda bi kod pisanja trebalo 

uzeti u obzir više izvora informacija; Prva godina studija novinarstva) vezanih uz izbor 

najboljih pojedinaca turnira, dužni smo reagirati. Naš je stav da nema takvih poslovnih, 

privatnih, kumskih i inih veza koje će utjecati na naše stavove.  

UMNK se ne može podmititi i ucijeniti. Cilj nam je od prvog dana, stvoriti od našega 

Grada malonogometni centar, kojim će se svi ponositi i u Koprivnicu rado dolaziti. Hvala 

kolegama iz KURS-a na suradnji! Trudimo se biti realni, veseli momčići. Zadrugarstvo 

koje njegujemo teško je opisati i razumjeti. Vjerojatno se svi slažete, da i mi organizatori 

imamo pravo na svoj izbor.  

Bili smo prisutni na svim utakmicama i nismo izabrali bilo koga, već reprezentativca 

Hrvatske i jednog od najboljih igrača u malom nogometu u državi, koji je i na našem 

turniru svojom konstantnom igrom, potezima i ponašanjem, na zadovoljstvo svih nas, 

pokazao da je zaslužio nagradu. Još jednom veliko Hvala gospodine Matošević!  



Hvala svim igračima od Koprivnice, Đelekovca, Kotoribe, Sesveta, Đurđevca, Bjelovara, 

Križevaca i Krapine, pa sve do Istre, Slavonije i Dalmacije, i još dalje!  

Hvala našim Veteranima, bez Vas umire nogometna romantika.  

Najviše Hvala svim našim pionirima, naš je cilj u Koprivnici imati domaće ekipe poput 

Mod Gradnja, Kakadua, Kotoribe, Feniksa, Ritza, Cvjetnog, Aso Ponos, Agrokuća Vrtni 

centar, Dobermanna, nekad ekipe iz Bilić-Erić i sl., koji će nam svima biti na ponos. Nikog 

nećemo gurati, samo možemo svima biti podrška.  

Sigurno ćemo i griješiti, ali ne zbog sitnih interesa već plemenitih ideja i namjera. Nećemo 

odustati. Pravi sportaši neće zamjeriti. 

Hvala svim gledateljima, koji su izdvojili za ulaznicu u vrijeme dok ljudi bježe iz države!!!  

Hvala svima koji podržavaju projekt Pan Zimske lige Koprivnica i tako nam pomažu da 

uspješno promoviramo naš Grad, a one pojedince i portale koji prizivaju skandale 

pozivamo, budite afirmativni prema ovom divnom sportu i korektni prema svakom 

sportašu, tko god i kakav bio, svojim trudom zaslužio je !!!  

 

Nema zime bez Zimske lige!  

Živjeli!  

 

Prijatelji iz Udruge za mali nogomet – Koprivnica 

 

U Koprivnici, 17.01.2019.  


